
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 9 / 2017 

 
Datum:   19.9.2017 od 14.00 
Místo konání:  loděnice VK Blesk  
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, M. Polášek, V. Maleček ( odešel 16:30 ), P. Hlídek 
Předsedové komisí : P. Janák, Z. Mejstřík, Z. Norková, M. Lorenc 
Členové komisí :  T. Macas, M. Kurfirst, D. Kučera, M. Frabša 
Omluveni :  J. Poláček, T. Kubín, V. Chalupa, J. Lukš, J. Starosta, P. Homolka, R. Vondrák 
Trenéři :  V. Kučera 
Hosté :  J. Johánek 
     
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace J. Johánkem.  
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
V evropských dotacích zatím nic nového není. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
V říjnu bude jednání s F. Šumanem z ČOV ve věci kandidátů ODM 2019 
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
02/03/2017 připravit návrh podpory akademického veslování pro P. Blechu a I. Uhlovou 
Bude rozpracováno, úkol trvá. 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  marketingová komise  
 
03/01/2017 Komunikovat s FISA a ČAUS o možnosti pořádat AMS ve veslování 2020 
Z hlediska z finančního je v současné době nereálné AMS uspořádat. 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  D. Macháček  
 
03/02/2017 Vypracovat směrnici pro získávání a obnovování trenérských licencí 
Splněno 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  V Kučera 
 
03/03/2017 Vypracovat směrnici pro evidenci hospodaření s majetkem ČVS (včetně SCM) 
Budou zohledněny připomínky, nejpozději na příštím jednání bude k dispozici ke schválení.  
Termín: říjen 2017 
Odpovídá:  V Kučera, T. Kubín, D. Kučera, J. Johánek, M. Frabša 
 
05/01/2017 Vytvořit návrh realizace projektu „Česko vesluje“ na rok 2017 
Pozastaveno, čekáme na opětovné vypsání programu.  
Termín: září 2017 
Odpovídá: V. Chalupa, J. Johánek, M. Kurfirst 
 



07/01/2017 Vytvořit kategorizaci registrovaných handicapovaných veslařů a zanesení této kategorizace do 
evidence členské základny 
Termín: říjen 2017 
Odpovídá: P. Janák, J. Johánek 
 
09/01/2017 Zpracovat ve spolupráci s pojišťovacími makléři doporučení pro kluby týkající se pojištění klubů, 
jejich členů (sportovců, trenérů, činovníků), majetku a odpovědnosti za škody 
Termín: prosinec 2017 
Odpovídá: J. Johánek 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS                                       hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
2. Mandát D. Macháčkovi jednat, připravit a uzavřít nájemní smlouvu s USK Praha na pronájem prostor loděnice do 

roku 2021 pro Centrum ženského veslování za předsednictvu prezentovaných parametrů  
 hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
3. Směrnici o trenérských licencích, která bude účinná od 1.1.2018 (normativ  2017/09/01)  

 hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel
  

4. Podporu projektu závodu Praha – Hamburk ze strany ČVS  hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

5.  Rozdělení financí do Projektu „Přijď veslovat“ – schváleno per rollam 4.9.2017    hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
6. Pravidla SCM (normativ  2017/09/02) a VSCM (normativ  2017/09/03) pro rok 2018 – schváleno per rollam 

15.8.2017     hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
7. Návrh rozdělení odměn trenérů SCM za úspěchy jejich svěřenců na MSJ a MEJ hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
8. Zásady výběru do juniorské reprezentace pro rok 2018 přednesené ÚTM (normativ  2017/09/04) 
 hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
9. Uzavření pracovní smlouvy s J. Tollarovou na dobu určitou od 15.10.2017 do 31.3. 2018 – předmět činnosti 

administrativa majetku a její zanesení do počítačového systému   hlasování 4 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

10. ČVS pověřuje V. Kučeru spoluprací za ČVS s Labe aréna, z.s. na vývoji nové veslařské metodiky pro děti a mládež 
v rámci projektu Labská akademie veslování hlasování 4 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

11. Termíny republikových soutěží 2018 - oblastní mistrovství se budou konat 2.-3.6.2018, MČR Maters 2018 se bude 
konat v Třeboni v termínu 14.-15.7.2018 hlasování 4 pro, 0 proti, 0 zdržel 

                   
12. Vyřazení Veroniky Uhlové z SCM ze zdravotních důvodů hlasování 4 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
13. Prodloužení smlouvy na funkci ÚTM s V. Kučerou o další rok a to od 1.9.2017 do 31.8.2018 

  hlasování 4 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
14. Na základě jednání zástupců P-ČVS 12.9.2017 v Uherském Hradišti, kde proběhly výslechy svědků a další šetření 

ve věci odvolání M. Šurého proti rozhodnutí DK č. 4, P-ČVS rozhodlo o snížení původně uloženého trestu 
pozastavení činnosti z 18 na 12 měsíců. Rozhodnutí bude zveřejněno na úřední desce webu ČVS –  

                                                                                   – schváleno per rollam 
                   hlasování 4 pro, 0 proti, 2 zdržel 
            
Předsednictvo ČVS bere na vědomí : 
 

1. Žádost Moravský veslařský klub Haná z.s. o přijetí za člena ČVS. Bude provedena inspekční návštěva M. 
Poláškem. 
2. Vznik nového klubu - Český veslařský klub Praha z.s.. Klub vznikl rozdělením odštěpením z tělovýchovné 
jednoty SPORTOVNÍ KLUBY PRAHY 4 z.s. 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Informace : 

 
1. D. Macháček – o stavu přípravné administrativy pro kandidaturu na MS 2022 
2. D. Macháček – o semináři ČOV týkající se dotačních programů MŠMT 
3. J. Johánek – o problémech při distribuci dotačních prostředků z Programu V. .  Jakmile obdrží ČVS závaznou 

informaci, budou distribuovány prostředky.  
4. D. Macháček – o hledání kandidáta na PR ČVS 
5. D. Macháček – o jednáních týkající se Centra ženského veslování 
6. M. Polášek – o kandidátovi členství v ČVS – Moravský veslařský klub Haná. Bude provedena inspekční 

návštěva M. Poláškem.  
7. T. Macas -  o aktualitách z akademického prostředí 
8. J. Johánek – o omluvě J. Včeláka ČVS – na základě podané žaloby. J. Včelák splnil vše, co bylo ČVS 

požadováno 
9. J. Johánek -  o dopisu AK zastupující A. Kapu, který nárokuje odměnu trenéra SCM za rok 2015. ČVS záležitost 

předá AK KŠD.  
10. J. Johánek – o neopravitelné poruše motoru pracovní plošiny závodní dráhy v Třeboni. Náhrada bude řešena 

pronájmem motoru – bude osloveno několik prodejců a vybrána nejlevnější nabídka 
11. J. Johánek – o vzniku Český veslařský klub Praha z.s. Klub vznikl rozdělením odštěpením z tělovýchovné 

jednoty SPORTOVNÍ KLUBY PRAHY 4 z.s. 
12. P-ČVS žádá Performance Directora Simona Coxe, aby do budoucna připravoval materiály týkající se hodnocení 

a plánů a kritérií pro reprezentaci a odesílal je minimálně 14 dní před jednáním P-ČVS 
 

 

Další P-ČVS proběhne  17. 10. 2017 od 14.00 v loděnici VK Blesk 
 
Zapsal: J. Johánek 19.9. 2017 
 


